
SU-møte 
Olsvik skole 

Dato: 25.11.24 
Til stede: Tove (rektor), Rebekka (lærer), Lisa (SFO), Aleksander (FAU), Matheo (elevrådsleder b-
trinn) 
 

Sak 5, 24/25: Godkjenning av referat og innkalling 
• Godkjent. 

 
Sak 6, 24/25: Skolemiljø – Elevundersøkelsen pågår i disse tider.  

• Undersøkelsen skal gjøres ferdig i denne uken. Vi er pålagt til å ta den på 7. og 10 trinn. 
Alle fra 7.-10. trinn gjennomfører denne hos oss. Resultater kommer senere. Vi har jobbet 
mye med skolemiljø i elevgruppen og hos personalet (inkludert SFO). Vi hadde en 
planleggingsdag 1. nov.  hvor en psykologspesialist hadde foredrag for hele personalet. 
Hun snakket om boken «Fra uro til ro», om hvordan vi håndter elever. Dette temaet jobber 
vi videre med i personalet.  
 

Sak 7, 24/25: Ordensregler fra Bergen Kommune.  
• Skolen ønsker å vedta disse, med et tillegg.  Forskrift om skoleregler og skoledemokrati, 

Bergen kommune, Vestland - Lovdata. Saken må utsettes. Vi har fått innspill og må ha 
noen flere regler i forbindelse med skolens område, inne i friminuttene, energidrikk mm.  
 

Sak 8, 24/25: Forslag til skolerute 2025-2026.  
• Det gjenstår å legge en planleggingsdag for SFO. Vi har tre alternative dager for 

planleggingsdagene. Det står mellom 2. januar, 30. januar og 15. mai. Planen blir tatt opp 
i medbestemmelsesmøtet og skoleruten blir derfor vedtatt senere.  
 

Sak 9  24/25: Saker fra elevrådet ungdomstrinn: 
• Ingen tilstede fra u-trinn. 

Sak 10  24/25: Saker fra elevrådet mellomtrinn: 
• MOLA: Elevene fikk høre litt fra ulike instanser. Det var ikke så mye nytt for dem. De 

jobbet med voksne om hva som hadde blitt sagt om ungdomsmiljøet.  
• Mobbing av lærere: Noen elever gjør det vanskelig for lærerne. Særlig utbredt når ikke 

kontaktlærer er til stede.   
• Diskoteket gikk fint. Dansing, spising, spilling; noe for enhver smak. God hjelp fra 

foresatte. De tjente litt penger på dette arrangementet. Noen penger skal brukes til bl.a 
vollyballutstyr.  

  

Sak 11  24/25: Informasjon om skolens daglige drift - økonomi, ansatte og bygg 
• Økonomi: Vi nærmer oss null. Det ser ut som om vi klarer å gå i balanse. Vi har fått økte 

midler, gjort noen tiltak på skolen (ingen kurs, begrenset innkjøp), ledelsen har fordelt 
noe av konsulentarbeidet, en ansatt har vært i sykemelding hvor vi ikke tok inn vikar 
forrige halvår.  

• Ansatte: Stabil pedagoggruppe. Mer ustabilt på SFO fordi det er små stillinger.  
• Bygg: Vi er meldt til miljørettet helsevern.  30. januar blir det sett på interne rutiner, bygg 

mm. Forhåpentligvis får vi helseverngodkjenning etter det.  

https://lovdata.no/dokument/LF/forskrift/2024-10-02-2487
https://lovdata.no/dokument/LF/forskrift/2024-10-02-2487


• Hallen: Et forprosjekt skal se på hallen om mulig oppussing.  
• Nærmiljøanlegget er straks ferdig. Et par lærere skal se på koordineringen av området og 

hvordan vi skal organisere elevene der. Vi skal ta det i bruk når det er ferdig.  
 
Sak 12, 24/25 : fra FAU 

• Spørsmål om lengden på friminutt og de endringene som har blitt gjort. Vi som sitter på 
møtet opplever det positivt at pausene med 5 minutter kortere enn tidligere. Denne 
saken kommer opp i FAU i januar.  

  
Sak 13, 24/25: Saker fra SFO 

• Har strevd med å få inn ansatte i 50% stilling. Har fått to nå som skal jobbe henholdsvis 
ut året og skoleåret. 

• Har ute påmelding til juleferien. Frist til fredag. Generelt kommer det færre barn enn det 
som det er påmeldt.  

 
Sak 14, 24/25: Eventuelt 

• Ingen saker 
 
Referent: Rebekka Blomvågnes 
 


